
Gerson: Nigdy nie myślałem o odejściu

News - ASRoma.pl

(La Repubblica - F.Ferrazza) "Chcę wyjaśnić, że nigdy nie myślałem o

odejściu z Romy i nie ma żadnych negocjacji w sprawie wypożyczenia".

Gerson, prosto z Brazylii, krzyczy o swoim pragnieniu pokazania się w

barwach Giallorossich, aby usprawiedliwić 19 mln euro, które

zainwestował klub w jego wypożyczenie.

"Czuję się dobrze i jestem przekonany, że jeszcze się poprawie, koncentruję się

tylko na tym". Kto wie czy zgodzi się z tym Spalletti, który kilka tygodni temu nie

wykluczył wysłania na wypożyczenie, aby chłopak grał więcej. Trener Giallorossich

nie wydaje się zmartwiony wyjazdem Salaha na Puchar Narodów Afryki:"Zastępców

mamy u siebie. - wyjaśnia -Korzystałem mało z El Shaarawyego i Iturbe i będzie to

odpowiednia okazja". W rzeczywistości Spalletti ma nadzieję, że klub wróci do

mercato.
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